
Formandens beretning - året 2024 / 2025 

 

Et spændende 2024 – med masser af investeringer: Ure på kunstbanen og den nye kunst, El-installationer 

til caféen, Fifa i caféen (kæmpe succes), trænertøj (til mange nye gode trænere), deltage i rigtigt mange 

stævner både i DK og udlandet (og det har kostet en del i 2024 – men det vil kasseren nok komme ind på), 

bolde... og bøder (største i Heklas historier - ØV!) for at give sent afbud til kampe, udeblivelser til kampe - 

ØV! 

Vi har desværre haft en kedelig sag på et af holdene/en årgang. Vi kan ikke sige mere lige nu – andet end 

der er blevet indgivet en politisag - så den afventer vi, inden vi kan orientere mere. 

Et godt år i bestyrelsen – nogle har endda fået nye/ekstra roller – KÆMPE STORT tak til alle i bestyrelsen! Vi 

er gode til få idéer - men får ikke dem altid helt udført, så plads til forbedring. En KÆMPE TAK skal lyde til 

Lise for at styre baneplanlægning til perfektion. 

Nye kunstbaner – med infill af kork – færdige i august 2025. Planen holder endnu... vi GLÆDER OS. 

Medlems-fremgang i 2024 til ca. 1.100 medlemmer. 

Fortsat succes med kampledere (ungdomsspillere)… så vi kan dømme flere kampe selv på Hekla Park. 

Ungtrænere/ungdomtrænere er også kommet til på mange hold – super initiativ – STORT TAK til Anita. 

Og apropos super initiativ - så har vi fået Hekla Heroes (børn med særlige behov) - STORT TAK til Simon. 

Børneudviklingstræner / Kristoffer har ydet en super indsats – og vi skal sammen planlægge 2025 med nye 

initiativer. 

Sponsorer er endt nogenlunde – og der er masser af muligheder, som vi kan udnyttet i 2025.  

Og hold nu op - vi har fået en HELT FANTASTISK ny café 1926 – KÆMPE STORT TAK til Matias og Janni. 

Planer for 2025:  

• Projekt kunstbaner (og kontorcontainer i 2025) 

• Omklædning 2, 3, og 4 sættes i stand 

• Parkeringspladser – og overgang til banerne på den anden side 

• Flere sponsorer 

• Vi skal være bedre til at informere fra bestyrelsen 

• Træner/leder-komsammen / Hekla dag 

• Flere trænermøder hvor trænere på tværs af årgange mødes 

• I 2026 har vi 100-års jubilæum - det er skal fejres (og planlægges i 2025) 

MEN meget vigtigt – STORT TAK til Finn Hougaard og hans altid kæmpe store arbejde i klubben med at alt i 

klubhuset og omklædningsrummene mm. altid fungerer, og at der altid er pænt og rent alle steder. 

Der er mange personer, der ydet en kæmpe indsats – men der er 2 – som vi godt vil nævne: 

• “Årets initiativ” – Hekla Heroes (børn med særlige behov): Simon Feddersen Madsen – STORT 

TILLYKKE 

• ”Årets Hekla-person” for sin KÆMPE STORE indsats i 2024 og i 2025: Anita Arslan – STORT TILLYKKE! 



Så har jeg sikkert glemt noget… men STORT TAK til alle for at være Amagers bedste og hyggeligste 

breddeklub. 

Så vil jeg gerne opfordre personer til at stille op til bestyrelsen – gerne så vi er mere ligeligt fordelt på køn… 

eller personer, der gerne vil hjælpe til med at løse/udført klubbens opgaver. 


